
Protokół Nr  10/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  26 września 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja  z wykonania planu finansowego Centrum Kultury i Spotkań Europejskich za 

pierwsze półrocze 2012 roku. 
3. Informacja  z wykonania planu finansowego Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. za 

pierwsze półrocze 2012 roku. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 
na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych na obszarze miasta Białogard, 

b) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 
na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na 
obszarze miasta Białogard, 

c) planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
będących w posiadaniu  Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi 
i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta  Białogard na lata 2013 – 
2016, 

d) nadania nazw ulicom w Białogardzie, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia miejskiej jednostki budżetowej – Warsztat 

Terapii Zajęciowej. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 12.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
3(jednogłośnie).   

 
 

Ad 2 

Informację  z wykonania planu finansowego Centrum Kultury i Spotkań Europejskich za 
pierwsze półrocze 2012 roku przedstawił Dyrektor CKiSE Pan Paweł Wiśniewski. Sytuacja 
CKiSE jest dobra. Informacja pisemna stanowi załącznik do protokołu. 

O godz. 12.05 przeszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – podziękował za inicjatywę dotyczącą rozwoju edukacji plastycznej. Radny  

pytał kiedy będzie funkcjonowała kawiarnia? 
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Dyrektor – odpowiedział, że edukacja plastyczna jest nowym zadaniem. Natomiast w 
poniedziałek otrzymał pismo zezwalające na przeprowadzenie przetargu ofertowego na 
wydzierżawienie części kawiarniano-restauracyjnej CKiSE. Ponadto Dyrektor 
poinformował, że dotychczas miejsce przeznaczone na kawiarnię było wykorzystane na 
zajęcia muzyczno-wokalne. W związku z tym będzie problem na znalezienie przestrzeni na 
prowadzenie zajęć wokalnych. Na zakończenie Dyrektor pochwalił się, że CKiSE 
pozyskało dofinansowanie z Polskiego Instytutu Sztuki Filmowej na zakup projektora 
cyfrowego z przystawką 3D w wysokości 50% kosztów netto. Natomiast kolejne 50% 
stanowiące kwotę około 300 tys. zł  powinno znaleźć się w budżecie Miasta jako wydatek 
inwestycyjny na ten cel, by można było skorzystać z dofinansowania. Na kwotę tą składają 
się następujące składniki: 174 tys. zł netto na zakup samego projektora oraz środki na: 
VAT, bramki antykradzieżowe do okularów 3D, maszynkę do mycia okularów. Cyfryzacja 
kina jest kosztowna i Miasto powinno z tego skorzystać, bo większość filmów będzie nas 
omijać. Decyzja dot. dofinansowania jest ważna tylko  do 12 stycznia 2013 r. 
O godz. 12.15 przeszedł radny T.Szwed. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 

Z.Jonko – pytał co będzie ze starym projektorem? 
Dyrektor – odpowiedział, że dalej będzie służył do projekcji starszych filmów. 
W.Czurko – pytał czy dach pokrywający CKiSE jest w dobrym stanie? 
Dyrektor – odpowiedział, że dach pokrywający salę restauracyjną był w najgorszym stanie, 

ale był już w ramach gwarancji poprawiany siedem razy i Dyrektor ma nadzieje, że 
skutecznie. Ponadto został poprawiony dach nad obiektem galeryjnym. Były trudności w 
usunięciu usterek, ponieważ wykonawcą było Konsorcjum. MATEXIM usuwał usterki 
niezwłocznie, natomiast prace wykonywane przez INSTAL-BUD były poprawiane w 
późniejszym terminie. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

 
Ad 3 

Informację  z wykonania planu finansowego Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. za 
pierwsze półrocze 2012 roku przedstawił Andrzej Witkowski, Prezes ZKM z o.o. Plan 
zrównoważył się. Częściowy brak wpływów wiąże się z rezygnacją z wynajmu pomieszczeń 
garażowych na wiosnę, których jest około 40. Nie ma zagrożenia w wykonaniu planu. Prezes 
poinformował, że zrezygnowano z publicznej sprzedaży paliw. Informacja pisemna stanowi 
załącznik do protokołu. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – pytał  czy Prezes ma życzenia na przyszły rok  niezbędne dla Firmy? 
Prezes – poruszył problem braku autobusu dla celów wynajmowania. Prezes wystąpił z 

jednym zadaniem rzeczowym do budżetu Miasta na sfinansowanie  leasingu lub zakupu 
używanej wersji turystycznego autobusu. Taki autobus 5-6 letni kosztuje około 500 tys. zł. 
Prezes proponował, aby częściowo dofinansować zakup takiego pojazdu, a pozostałe środki 
przeznaczy Spółka. Zakup dodatkowego pojazdu pozwoliłby na pozyskiwanie dodatkowych 
dochodów, a kalkulacja przy obecnym taborze nie pozwala konkurować z jakimkolwiek 
przewoźnikiem na rynku. 

B.Stanczewski – stwierdził, że to bardzo cenna inicjatywa. 
W.Czurko – pytał po co Prezesowi ten kłopot? Będą naciski na tańsze wypożyczenie autobusu. 

Spadają dochody z dzierżawy i dodatkowe koszty spowodują zwiększenie niedoboru. Radny 
zaproponował uruchomienie dowozu dzieci do szkół. 

Prezes – powiedział, że spotkał się z zarzutem, iż nie ma inicjatyw w poszukiwaniu 
dodatkowych dochodów. Nie uzyskamy dofinansowania na odremontowanie pojazdów. 
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Trudno byłoby zrobić na dzisiaj skuteczny biznes plan. Przejazdy okoliczne np. do szkół i 
innych instytucji warte są przemyślenia. To zadanie jest próbą poszukiwania dodatkowego 
źródła zarobkowania. 

Z.Jonko – uważa, że pomysł na dowozy jest  trafiony. Uważa, że 3 autobusy zrobiłyby potężną 
firmę. Przewóz transportowy rozwija się, ale należy zwrócić uwagę na komfort jazdy. 

Prezes – stwierdził, że Radny mówi o dużych pieniądzach a Prezes o uzupełnieniu 
działalności. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

Ad 4 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał w sprawie: 
a) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych na obszarze miasta Białogard, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
b) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na 
obszarze miasta Białogard, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy w tej chwili  brany jest jakiś teren pod uwagę z przeznaczeniem na 

spalarnię dla zwierząt? 
Naczelnik  – odpowiedziała, że na usługi komunalne jest działka poniżej osiedla 

Kołobrzeskiego koło oczyszczalni, gdzie może powstać spalarnia lub cmentarz dla zwierząt. 
W.Czurko – pytał czy musimy zmieniać proponowany zapis? 
Naczelnik – odpowiedziała, że każda gmina musi odrębnie określać warunki w tym zakresie. 

Musimy zmienić zapis zgodnie z ustawą, a jeśli pojawi się przedsiębiorca to taki akt prawny 
musi być przygotowany. 

W.Czurko – powiedział, że będzie głosował przeciwko, bo osoby, które tam się pobudowały 
nie wiedziały, że  tam powstanie spalarnia.  

Naczelnik – odpowiedziała, że zmienił się przepis prawny i należy to zmienić. Jeśli chodzi o 
budowę to w planie zagospodarowania przestrzennego jest działka na usługi komunalne dla 
Miasta. Nie ma przeszkód, aby przedsiębiorca wystąpił o inny teren na usługi. Wówczas 
musi uzyskać zgodę na prowadzenie tej działalności. 

Sekretarz – dodała, że w planie zagospodarowania przestrzennego jest ten rodzaj usługi. 
Każdy przedsiębiorca, który chciałby podjąć działalność w tym kierunku musi wystąpić do 
Burmistrza o wyrażenie zgody. Z tym, że  w trakcie postępowania wydawana jest decyzja o 
warunkach oddziaływaniu na środowisko danej inwestycji. Ta działka jest alternatywą dla 
Miasta, aby to zrealizować.   

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). Jeden Radny nie głosował. 
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c) planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
będących w posiadaniu  Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi 
i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta  Białogard na lata 2013 – 
2016, 

Przedstawiły: Urszula Krupińska, Sekretarz Miasta 
 Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

 
d) nadania nazw ulicom w Białogardzie, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – powiedział odnośnie nazwy ul. Kazimierza Górskiego, że lokalizacja pomiędzy ul. 
Świętej Jadwigi Śląskiej a ul. Szpitalną jest nieodpowiednia. Radny uważa, że tą nazwę 
należy nadać ulicy położonej w innym otoczeniu np. na oś. Olimpijczyków. 

Naczelnik – stwierdziła, że Przewodniczący Rady poinformował jakie są nazwy ulic do 
nadania oraz, że ta nazwa uzyskała akceptację Rady. 

S.Purol – powiedział, że nikt nie kwestionuje nazwy ulicy tylko lokalizację, której nie 
wskazywano. 

Sekretarz – poinformowała, że w trakcie obchodów Dni Białogardu w namiocie Radnych RM 
była wyłożona  ankieta z propozycjami  nazw ulic bez wskazania lokalizacji  ulicy. 

B.Stanczewski – uważa, że należy nowe nazwy nadawać zgodnie z zastosowaną gradacją i dla 
nowych ulic proponować bezpieczne nazwy jak: Kubusia Puchatka, Kasztanowa. Radny 
uważa, że ul. Kazimierza Górskiego powinna być w centrum Miasta. 

 
W związku z różnym zdaniem radnych odnośnie lokalizacji ulic,  

Komisja nie głosowała w/w projektu uchwały. 
 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia miejskiej jednostki budżetowej – Warsztat 
Terapii Zajęciowej. 

Przedstawiła: Urszula Krupińska, Sekretarz Miasta  
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 5 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 
B.Stanczewski – poruszył sprawę Pani Danuty P. dotyczącą zakłócania ciszy nocnej oraz 

działalności Pubu na ul. Lindego, który utrudnia życie mieszkańcom. 
Naczelnik Wydz. RGP – przedstawił przebieg sprawy. Lokal został ponownie otwarty na 

początku września i w pierwszą noc na skutek bójek była naruszona cisza nocna. Wpłynęło 
zgłoszenie od Policji o cofnięcie zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Mamy 
zdjęcia ze zgłoszenia Policji z 10.09.2012 r., gdy była awantura pod lokalem i m.in. doszło do 
zniszczenia radiowozu. Policja nie potrafi na dzień dzisiejszy udowodnić czy byli to klienci 
tego lokalu, bo monitoring z 1-2 i 10.09.2012 r. nie działał z uwagi na modernizację.  

B.Stanczewski – stwierdził, że poprzedni właściciel w wyniku częstych interwencji starał się 
wyzbyć lokalu. Kolejny właściciel też sobie nie radzi, bo są interwencje mieszkańców.  
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Naczelnik Wydz. RGP – powiedział, że Pani Brygida W. z rodziną mieszkają prawidłowo, bo 
było przekształcenie na lokal mieszkalny. Natomiast Pani Danuty P. z rodziną mieszkają w 
sklepie.  

B.Stanczewski – dodał, że jest 11 podpisów pod petycją. 
Naczelnik Wydz. RGP – odpowiedział, że zgodnie z ustawą o przeciwdziałaniu alkoholizmowi  

można zabierać pozwolenie na alkohol, jeżeli dwukrotnie w przeciągu 6 miesięcy następuje 
zakłócenie ciszy nocnej czy porządku publicznego w najbliższej okolicy lokalu. Trudno 
udowodnić, że  to są klienci Pubu. Naczelnik poinformował, że często się zdarza w przypadku 
cofnięcia pozwolenia na sprzedaż alkoholu, iż członek rodziny występuje o takie zezwolenie, 
które jest dawane. Obecnie w Białogardzie toczą się cztery postępowania z Policją 
wyjaśniające jakie istotne zdarzenie miało miejsce, które ma wpływ na cofnięcie pozwolenia 
na sprzedaż alkoholu. W Pubie Rewers właściciele dostali pożyczkę na utrzymanie miejsc 
pracy i zobowiązani są utrzymać je przez rok. 
 
Ad 6 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.  13.45 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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